
 

 

 

 

 
Bestyrelsesmøde i DBC Ballerup den 15. august 2024 
 

 

Tid:   torsdag den 15. 2024 kl. 17.00 

Sted:   DBC Ballerups Klublokale 

Tilstede:  Bestyrelse: Bjarne Kratholm (BK), Jimmi Madsen (JM), Inge 

Lise Lieberoth (ILL), Tonny Møller (TM), Hanne Malmberg 

(HM), Gert Caspersen (GC),  

Administration: Jørgen Sørensen (JS) 

Mødeleder: Ole Kjeldsen (OK) 

Rytterrepræsentant: Lars Lindemose (LL) 

Afbud:   Bruno De Haas (BDH), Morten Mikkelsen (MM),  

Referent:  Jørgen Sørensen (JS) 

 

Agenda 
1. Godkendelse af dagsorden. 

a. Godkendt 

2. Orientering fra formanden. (BK) 

a. Bruno De Haas ønsker at udtræde af bestyrelsen DBC Ballerup. 

Bruno vil stadig varetage de faste opgaver som kontrol, hjælp til div. 

løb osv. 

b. Den 11. sep. er DBC Ballerup inviteret på rådhuset med alle danske 

mestre. Formand Bjarne Kratholm deltager sammen med ryttere. 

c. Bjarne Kratholm og Lars Lindemose har afholdt møde med alle 

veterantrænere omkring den nye sæson. Der er enighed om en god 

planlægning, således alle kan træne på flere hold. Træningstider 

kommer på hjemmesiden ultimo august. 



 

d. Super Cup kører videre i 2024. DBC Ballerup har en afdeling, som 

køres torsdag den 22. november. 

e. Der bliver ikke samkørsel til Århus banen til det sidste stævne, 

medlemmerne sørger selv for kørsel. 

f. Skoda Børne Tour afvikles torsdag den 29. august i og omkring 

Arenaen. Vi forventer omkring 250 børn. 

g. Lars Lindemose udsender Etisk Kodeks til bestyrelsen inden 

generalforsamlingen, som derefter skal godkendes. 

3.  B&U udvalg. (JM). 

a. B&U afdelingen har været til etapeløb i Sverige – stor succes. 

b. Vi har søgt Nordea Fonden. Kr. 208.000 til Zwift trænere til brug i 

det nye klubhus. 

c. Færdiggørelses af klublokale i DCR`s gamle klubhus er ved at være 

færdigt. 

d. Vi har haft indbrud i klubhuset flere gange. Der bliver sat ny sikker 

dør op, således indbrud mindskes. 

e. Der afvikles forskellige Events i B&U afdelingen i august og 

september mdr. 

f. B&U afdelingen ønsker at få oprettet egen konto. 

Økonomiafdelingen vender tilbage med løsning.  

4. Klubmodul – anvendelse til faktura (TM).  

a.  Der er udarbejdet kontoplan. I den kommende sæson kører vi 

både gammelt og nyt system. Målet er i løbet af 2 år, at vi kun 

benytter klubmodul. 

5. Generalforsamling (OK) 

a. Ole Kjeldsen gennemgik agenda og procedure til kommende 

generalforsamling. 

6.  Landevejsudvalg. (MM) 

a. Der udarbejdes årshjul, som kommer på hjemmesiden. 

7. Økonomiudvalg. (ILL) 

a. DBC Ballerup kommer ud med et fint overskud mod et budget, 

som var sat til et mindre underskud.. 

8. Orientering omkring Team Change løbet (HM) 

a. Der er pt tilmeldt 325 til løbet. Vi håber at opnå omkring 400. Vi 

mangler stadig polititilladelsen, samt enkelte frivillige. 

9. Sportsligudvalg. (HM) 

a. Der arbejdes stadig på en udenlandstur til vores Elite ryttere. 



 

b. Vi forventer at ansætte en ekstra træner til mandags U17/19 Elite 

træning.  

10. Team Ballerup & Ballerup kommune. (HM). 

a. Der afholdes fællesmøde på tværs i kommunen den 27. august. 

b. Team DK afholder et møde, hvor forældregrupper styrker 

samarbejde i deres klub. Vi deltager med 2. 

c. DBC Ballerup har fået forskellige tilbud i kommunen. Vi vil tilbyde 

vores medlemmer relevante kurser. 

d. Vi har ansøgt kommunen om tilskud til Team Change løbet. Har 

ikke hørt noget endnu. 

11. Information om VM bane i BSA. (JS) 

a. Jørgen Sørensen er frivilligansvarlig for DBC Ballerup, som stiller 

med omkring 40 frivillige. De fleste opgaver ligger på inderkreds, 

samt ved dommerbord. 

12.  Information omkring 3 dages og nytårsløb. (JS) 

a. Vi mangler enkelte sponsorer/partnerskaber til begge løb. 

Billetsalg er godt i gang til såvel 3 dages samt nytårsstævnet. 

13. U19 Team, DBC Ballerup (JS/JM) 

a. DBC Ballerup har møde med et par klubber omkring et evt. 

kommende U19 Team i klubben. 

14. Evt. 

a. Gulvet i klublokalet skal renoveres i sep. mdr. 

b. Banerytterens fond nedlægges i løbet af efteråret. De resterende 

penge tildeles til 3 dages løb og B&U afdelingen. 

c. Der indkaldes til bestyrelsesmøde den 30. sep. inden 

generalforsamlingen. 

 

 

 


